
Fredag den 5. december
Ø K O N O M I U D V A L G S M Ø D E

på borgmesterens kontor
Andelsboliger på matr. nr. 3-fo Skibby 
by, Skibby, ansøgning om støttetilsagn.
I brev af 17. november 1986 ansøger Busk 
Byggeadministration ApS, på vegne af 
Skibby Andelsbyg Totalentreprise af 1985 
om kommunens anbefaling om støttetilsagn 
til ovennævnte byggeri.
Samtidig ansøges om, at kravet om carpor
te til 75% af boligerne frafaldes, idet 
det anføres, at andelshaverne generelt 
vil foretrække midlerne anvendt på selve 
boligen frem for til carporte. Det bemær
kes at samtlige boliger er solgt og at 
50% af køberne har bil.
Ejendomsudvalget vedtog, at den frem
sendte støtteansøgning anbefales overfor 
økonomiudvalget. Med hensyn til carporte 
kan disse udelades mod at de projektmæs
sigt indgår i en samlet plan.
Det skal sikres at eventuelle fremtidige 
ønsker om carporte kan efterkommes, så
fremt en ansøgning er i overensstemmelse 
med den samlede plan, og kan indgå i om
rådets fælles vedligeholdelse.
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2. Forslag til tillæg nr. 2 til Skibby kom
muneplan, 1984-91.
Der er i kommuneplanen ikke udlagt area
ler til ikke nærmere specificerede of
fentlige institutioner, idet alle udlæg 
til offentlige formål er knyttet til ek
sisterende institutioner og deres udbyg
ningsmuligheder.
Tillæg nr. 2 inddrager den nordlige del

fortsættes....
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af fritidsområde F2 under D2 - offentli
ge formål. Samtidigt ændres rammebestem
melserne for D2 således, at der åbnes 
mulighed for opførelse af ikke nærmere 
specificerede offentlige og private in
stitutioner samt et mindre antal boli
ger.
Forslag til tillæg nr. 2 vedlægges. 
Ejendomsudvalget fremsender forslag til 
tillæg nr. 2 til Skibby kommuneplan 
1984-91 til byrådet med anbefaling.

Fortsa-

Lokalplan for område til rigssal og bo
ligbebyggelse .
I henhold til ejendomsudvalgets beslut
ning den 29. oktober 1986 fremlægges her
med forslag til lokalplan nr. 56 for et 
område til institutions- og boligområde 
ved Skibby rådhus.
Lokalplanforslaget vedlægges. 
Ejendomsudvalget indstiller til byrådet 
at vedtage forslag til lokalplan nr. 56 
og iværksætte den efterfølgende lokal
planprocedure .

Karlitlofter - Skolevejens børnehave. 
Ejendomsudvalget udsatte den 29/9 1986 
sagen om Karlitlofterne med henblik på 
at undersøge andre muligheder for reno-

fortsættes....
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5.

vering af lofter end udskiftning.
Teknisk forvaltning har undersøgt mulig
hederne for overfladebehandling af lof
terne .
Indstillingsbilag vedlagt.
Ejendomsudvalget indstiller til socialud
valget, at tilbudet på kr. 10.980,- kr. 
incl. moms fra firma maler Nicolaisen, 
Maribo på overfladebehandling af karlit- 
lofterne antages.
Liste A indtager særstandpunkt og begæ
rer sagen til byrådet.
Sikkerhedsudvalget har på møde den 1/12 
taget til efterretning og anbefaler byrå
det, at lofterne udskiftes som anbefalet 
af Teknologisk Institut.

Fortsat

Vandhane ved badestranden syd for Skul
delev havn.
Byrådet behandlede den 15/10 86 sagen 
om badestranden syd for Skuldelev havn.
I den forbindelse blev det tilkendegivet 
fra venstre og konservative, at man posi
tivt ville overveje etablering af en 
vandhane, såfremt der ikke i forbindelse 
med etableringen skal betales afgift til 
vandværket.
Således foranlediget har teknisk forvalt
ning rettet henvendelse til Skuldelev 
vandværk. Skuldelev vandværk meddeler ved 
skrivelse af 21. oktober 1986, at der 
skal betales en tilslutningsafgift på 
kr 4.500,- excl. moms ved opsætning af

fortsættes...
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en vandstander ved badestranden. 
Ejendomsudvalget vedtog, at opsætning 
af vandhanen søges indarbejdet i budget
tet for 1988.
Liste A indtager særstandpunkt og begæ
rer sagen forelagt byrådet.

Fortsat

Budgetomplacering.
Bogholderiet fremsender regnskabsrapport 
i budgetindberetningsniveau pr. 31/10-86 
for regnskabsåret 1986 vedrørende:

Del af konto 0 Byudvikling, bolig-
og miljøforanstaltnin
ger.

Der ansøges om budgetomplaceringer inden
for ejendomsudvalgets område. 
Ejendomsudvalget fremsender regnskabs
rapporten til økonomiudvalgets efterret
ning.

Salg af ejendom - Hovedgaden 66 B
Ejendomsfirmaet M/K fremsender underskre
vet slutseddel for salg af kommunens e- 
jendom, Hovedgaden 66 B, Skibby med

som køber. Pris kr. 300.000
kontant.
Slutseddel og intern notits fra teknisk 
forvaltning vedlægges.
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8. Salg af areal fra Hyttevej 6
Ejendomsfirmaet M/K fremsender underskre
vet slutseddel for salg af et areal på 
528 m^ fra kommunens ejendom, Hyttevej 
6.
Køber:

Salgspris: Kr. 98.736 kontant.
Slutseddel og intern notits fra teknisk 
forvaltning vedlægges.

9. Eventuelt salg af kommunale arealer i 
Koholmmosen
I fortsættelse af økonomiudvalgets møde 
den 10. november har der den 27. novem
ber været afholdt møde mellem kommunens 
repræsentanter og køber.
Det var ikke muligt at opnå enighed om 
prisen. Sagen forelægges til efterret
ning for økonomiudvalget, og det fore
slås, at kommunen indtil videre ikke fo
retager mere, og at sagen henlægges. 
Intern notits af 1/12 86 fra kommunaldi
rektøren vedlægges.

10. Kloakbidrag, matr. nr. 16 d Skuldelev. 
Landbrugsministeriet har den 20/6 1986 
godkendt udstykningssag vedr. matr. nr.
16 d Skuldelev by, Skuldelev, hvorved 
der tillægges ejendommen et areal på 
2.404 kvm.
I henhold til kloakbetalingsvedtægten 
forfalder kloakbidraget til kontant beta

fortsættes ....

Dag og år: Blad nr.2962
Fredag den 5. december Formandens

initialer:

1986
kl. 9.15

på borgmesterens kontor

¿¿¿t i /CLACiÂ  Å c  -
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ling ved approbation, hvilket blev med
delt i byggetilladelse af 10/7 1985. Byg
geriet er ikke påbegyndt. Der er meddelt 
udsættelse med påbegyndelse til 1/5 
1987.
Den forhenværende kommuneingeniør har 
mundtligt meddelt ejeren, at kloakbidra
get kan afdrages over 10 år.
Teknisk udvalg indstiller til økonomiud
valget, at ejeren af matr. nr. 16 d Skul
delev stilles overfor 2 muligheder:
1: kontant betaling ved ibrugtagningstil

ladelse,
2: afdrag over 10 år, hvor 1. rate for

falder omgående.

10. Fortsat

11. Ungdomsboliger, Hovedgaden 36, Skibby. 
Landsforeningen Ungbo har i forbindelse 
med skema 2 fremsat ansøgning om nedsæt
telse af kloakbidrag samt lov til at be
nytte den offentlige parkeringsplads ved 
bebyggelse.
Indstillingsbilag vedlagt.
Teknisk udvalg indstiller til byrådet, 
at ejendommen ialt pålignes 6 normal- 
kloakbidrag.
Der skal anlægges 6 P-pladser på eget 
areal, og der kan disponeres over 3 
P-pladser på centerparkeringspladsen.
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Vedr. dispensation for dagrenovation.
har med skrivel

se af 30/7 1986 søgt om fritagelse for 
dagrenovationsordningen.
Sagen har senest været behandlet i byrå
dets møde den 19/11 1986 og er herfra 
sendt til fornyet behandling i teknisk 
udvalg.
Forvaltningens redegørelse til byrådet, 
dateret 7/11 1986 er vedlagt sagen. 
Teknisk udvalg vedtog, at 
dispensation for dagrenovation fasthol
des, dog påbydes at aflevere
plast- og konservesdåser til genbrug. 
Socialdemokratiet indtager særstand
punkt, idet Poul Larsen ikke meddeles 
dispensation, sagen begæres til byrådet.

Miljørådet for Isefjorden.
På møde den 10/11 1986 i Holbæk, hvor 
de fremsendte vedtægter skulle debatte
res og rettes ind deltog 
og kommuneingeniøren.
Indstillingsbilag vedlagt.
Teknisk udvalg videresender vedtægterne 
med anbefaling til byrådet.

Færdiggørelse af Dådyrvej m.v. i Hjorte
haven
På et møde i teknisk forvaltning den 
18/11 1986 med repræsentanter for grund
ejerforeningen Hjortehaven blev der fra 
grundejerforeningens side fremsat ønske

fortsættes....
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om, at kommunen lagde størst pres på ud
stykkeren for at få de manglende anlægs
arbejder, vejanlæg på Dådyrvej og fæl
lesarealer udført snarest muligt. 
Indstillingsbilag vedlagt.
Teknisk udvalg indstiller til byrådet, 
at der gives pålæg om
at gennemføre de manglende anlægsarbej
der i Hjortehaven snarest muligt samt 
at der til dette formål stilles en bank
garanti på kr. 1.800.000 inden 14 dage. 
Hvis den krævede bankgaranti ikke stil
les, kan der tages retslige skridt til 
at sikre byggemodningens færdiggørelse.
I påkommende tilfælde antages en advo
kat .

14. Fortsat

15. Regnskabsrapport
Bogholderiet fremsender regnskabsrapport 
i budgetindberetningsniveau pr. 31/10 
1986 for regnskabsåret 1986 vedrørende:

Del af konto 0 Byudvikling, bo
lig- og miljøfor
anstaltninger

Konto 1 Forsyningsvirk
somheder m.v.

Konto 2 Vejvæsen
Teknisk udvalg vedtog, at der søges om 
nødvendige budgetomplaceringer.

Ansøgning om tillægsbevilling samt be
mærkninger vedr. anlægsarbejder, herun
der indtægter vedrørende kloak og grund
salg er udarbejdet af teknisk forvalt
ning.
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16. Losseplads ved Kyndby.
Fra udvalgsformanden i Jægerspris har 
kommunen fået oplyst, at programmet er 
påbegyndt med baggrund i den tilslutning, 
de fik ved mødet i Jægerspris den 6. au
gust 1986. Kommunen har talt med VIAK, 
som har lovet direkte og løbende oriente
ring, og foreløbig er man i gang med 
vandstandspejlinger i eksisterende borin
ger. Disse resultater vil blive vurderet 
forinden der fortsættes i programmet.
For videre behandling i økonomiudvalget 
bedes udvalget tage stilling til det fo
relagte undersøgelsesprogram, således at 
de nødvendige midler kan frigives i
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1987.
Indstillingsbilag vedlagt.
Teknisk udvalg indstiller til økonomiud
valget, at udgifter til undersøgelser 
tages over anlægsmidler til en ny losse
plads. Der er i 1987 afsat ialt 1 miil. 
kr. til aktiviteter omkring en ny losse
plads .

17. Kriminalpræventivt Seminar 1987
Der afholdes 1 gang årligt et kriminal
præventivt seminar omfattende samtlige 
kommuner i politikredsen.
I 1987 skal seminaret afholdes i Skibby, 
men der er ikke i budgettet afsat midler 
til SSP-arbejdet.
Socialudvalget anbefaler, at der medde
les SSP-udvalget tilladelse til at afvik
le seminaret med efterfølgende budgetmæs
sig berigtigelse.

Nr. 588 A/| OAFOLO-FREDERIKSHAVN



18. Misbrugsproblemer i Skibby kommune
Rapport af 14. november 1986 vedrørende 
misbrugsproblemer i Skibby kommune frem
lægges til behandling.
Rapporten, der er udarbejdet af den af 
byrådet på mødet den 2o. august 1986 ned
satte arbejdsgruppe, har været fremsendt 
også til SSP-udvalgets medlemmer.
Det foreslås i rapporten, at der etable
res oplysningsvirksomhed, eftermiddag
sklubber for lo-14 årige, et "træfpunkt" 
for voksne samt mulighed for at tilkalde 
sagsbehandler i bistandsafdelingen også 
udenfor normal arbejdstid.
Socialudvalget fremsender rapporten til 
byrådet med anbefaling.

19. Beredskabsplan til brug i tilfælde af ar
bejdsnedlæggelser på daginstitutionsområ
det
Forvaltningen fremsender notat vedr. be
redskabsplan på daginstitutionsområdet 
i tilfælde af arbejdsnedlæggelse til 
socialudvalgets drøftelse. I tilknytning 
til notatet er undersøgt, hvorledes de 
øvrige kommuner i Frederiksborg Amt hand
ler i lignende situationer.
Socialudvalget; Der etableres ingen bered
skabsplan, hvilket meddeles økonomiudval
get.
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Oprensning af vandhuller etableret som 
beskæftigelsesprojekt
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Beskæftigelsesudvalget fremsender forslag 
til oprensning af vandhuller etableret 
som beskæftigelsesprojekt.
Socialudvalget anmodes om en udtalelse 
i sagen for så vidt angår spørgsmålet om 
tilskud til lønomkostningerne, der er bud
getteret til kr. 52.6oo - heraf kr.
42.6oo til 3 unge arbejdsledige (600 ti
mer) .
Socialudvalget anser projektet som godt, 
men under hensyntagen til kommunens samle
de økonomi kan socialudvalget ikke medvir
ke til gennemførelse af sagen.
Anni Skov indtager særstandpunkt og øn
sker sagen forelagt byrådet.

Forslag om justering af personaleforholde
ne på dagplejekontoret
Dagplejekontoret fremsender skrivelse af 
17. november 1986 med ansøgning om dels 
ansættelse af en pædagog (tilsynsførende) 
2o t/u og dels udpegning af en stedfortræ
der for dagplejelederen.
Der fremlægges endvidere skrivelse af lo. 
november 1986 fra dagplejerne med anmod
ning om ansættelse af yderligere 1 pæda
gog på dagplejekontoret.
Socialudvalget fremsender med anbefaling 
af, at der udpeges en stedfortræder. 
Spørgsmålet om evt. opnormering med til
synsførende 20 t/u afventer overblik over 
sommerudskiftningen.
Anni Skov indtager særstandpunkt for så 
vidt angår opnormeringen 20 t/u.
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22. Bemærkninger til 1987-budgetterne på ho
vedkonto 0 5
I fortsættelse af byrådets vedtagelse 
af budget 1987 blev institutioner og 
funktioner orienteret ved skrivelse af 
16. oktober 1986. I samme forbindelse 
blev de berørte parter anmodet om at 
fremsende bemærkninger til budgettet, 
herunder forslag til, hvorledes det ved
tagne budget mest hensigtsmæssigt kunne 
sættes i funktion.
Til orientering og drøftelse af konse
kvenserne af det modtagne materiale, 
fremlægges de modtagne bemærkninger 
således:
1. Skrivelse af 16. november 1986 fra 

Skibby forældrenævn bl.a. med indby
delse til en drøftelse af status, 
perspektiver og vision for dagpleje- 
og daginstitutionsområdet.

2. Skrivelse af 29. oktober 1986 fra 
forældrerådet ved børnehaven Tumle- 
bo.

3. Skrivelse af 31. oktober 1986 fra 
forældrerådet ved Skolevejens børne
have bl.a. med oplysning om, at for
ældrerådet vil kommentere budgettet 
efter afholdt forældremøde den 26. 
november 1986.

4. Fællesskrivelse af 13. november 1986 
fra de 6 daginstitutioner.

5. Skrivelse af 14. november 1986 fra 
Pædagogisk Kartel med bemærkning til 
vikarreglerne, arbejdstidsforkortel
sen pr. 1. januar 1987 samt personal
enedskæringen i daginstitutionerne.

fortsættes....
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Dag og år:

6. Skrivelse af 3o. oktober 1986 fra 
forældrerådet i Ferslev fritidshjem.

7. Skrivelse af 2. november 1986 fra 
forældrerådet i Skibby fritidshjem.

8. Skrivelse af 13. november 1986 fra 
forældrerådet i Skuldelev fritids
hjem.

9. Åbent brev af 13. november 1986 til 
byrådet fra personalegruppen ved 
daginstitutionerne i Skibby.

10. Skrivelse af 13. november 1986 fra 
børnetandplejen, hvor 3 alternative 
sparemodeller og konsekvenserne af 
samme er beskrevet.

11. Skrivelse modtaget 17. november 1986 
fra sagsbehandlende ergoterapeut ved
rørende hjælpemiddelområdet.

12. Skrivelse af 17. november 1986 fra 
plejehjemmet Nordhøj.

Udtalelse fra hovedsamarbejdsudval
get for det sociale område vedlæg
ges .

Socialudvalget; De modtagne bemærkninger 
tages generelt til efterretning og indgår 
i den fortsatte behandling af sagen. 
Socialudvalget er åben for forhandling 
med de parter, som måtte ønske dette, 
ad. 1. Socialudvalget imødekommer gerne

et møde som foreslået af forældre- 
nævnet.

ad.10. Forslag om at reducere besparelsen 
med 64.380, svarende angiveligt 
til øgede bloktilskud kan ikke 
imødekommes. Det bemærkes herved 

fortsættes....

22. Fortsat
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at de øgede bloktilskud er medta
get i budget 1987 som en del af 
generelle tilskud.

22. Fortsat

23. Status vedrørende "sort dagpleje" i Skib
by kommune
Fornyet fremlæggelse af redegørelse over 
"sort dagpleje" samt oversigt over de sa
ger hvor der i 1986 i bistandsberegning 
er medtaget udgifter til børnepasning. 
Byrådet anmodede i mødet den 15. oktober 
1986 socialudvalget om at genoptage sagen 
med henblik på udvidelse af den oprindeli
ge undersøgelse med en bestemt statusdato 
til en undersøgelse omfattende hele 1986. 
Socialudvalget har taget til efterretning 
- fremsendes til byrådet.

24. Barselsvikariat - Skolevejens børnehave
Skolevejens børnehave ansøger i brev af 
3.1o.l986 om tilladelse til at opslå et 
barselsvikariat med samme timetal som 
den oprindelige stilling.
Forvaltningen bemærker, at god
kendelse af ansøgningen indebærer 
dels, at den fra dagpengefonden kommende 
refusion benyttes til dækning af vikarud
giften og dels, at der søges om tillægs
bevilling på kr. I6.000 til institutio
nens budget for 1987 vedr. vikarudgifter 
for pædagogmedhjælpere. Tillægsbevil-

fortsættes....
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24. Fortsat
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lingen foreslås finansieret ved kompen-
serende besparelse som følger:
administration, kr. - 6. ooo
fast ejd., anskaffelser kr. - 5. ooo
pensionsforsikr.præmier kr. - 5. ooo
i alt kr. - I6.000
Socialudvalget anbefaler ansøgning om 
fuldtidsvikar samt financiel dækning som 
foreslået.
Anni Skov indtager særstandpunkt for så 
vidt angår financiel dækning med de 
16.000 kr.

25. Sygehjælpere i hjemmeplejen
Hjemmeplejen fremlægger redegørelse over 
de skønnede konsekvenser af økonomiudval
gets indstilling om som en personlig ord
ning at ansætte de to sygehjælpere, hvis 
timer skal reduceres på De gamles Hjem, 
som sygehjælpere i hjemmeplejen. 
Socialudvalget: Sygehjælperne ansættes 
tidligst ved ledighed i hjemmeplejen. Der 
henvises i øvrigt til de ikke færdiggjor
te personaleforhandlinger, opsigelsesvar
sler m.v.
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26. Personalenormeringen på De gamles Hjem
På møde den 10. november foretog økonomi
udvalget indstilling vedrørende persona
lenormering på De gamles Hjem og god
kendte, at der forinden byrådets decem-

fortsættes.....
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26.
bermøde blev optaget administrative for
handlinger med de implicerede fagfor
bund .
Der har været afholdt møde med fagforbun
dene den 27. november og referat vedlæg
ges til orientering.
Af referatet fremgår blandt andet, at 
fagforbundene forbeholder sig at fremkom
me med ændret forslag til de foreslåede 
personalereduktioner.
Det er aftalt med fagforbundene, at even
tuelle forslag til en ændret reduktions
fordeling skal være fremsendt til Skibby 
kommune senest den 11. december. 
Kommunaldirektøren foreslår, at refera
tet tages til efterretning og foreslår 
samtidig, at der afholdes et ekstraor
dinært økonomiudvalgsmøde før byrådsmø
det, hvor de eventuelle forslag fra fag
forbundene kan indgå, således at sagen 
fortsat kan behandles på byrådsmødet den 
17. december, som oprindeligt fastlagt.

Fortsat

Dag og år: Blad nr.2973
Fredag den 5. december Formandens

initialer:

1986
kl. 9.15

på borgmesterens kontor

27. Fagligt møde i daginstitutionerne
Daginstitutionerne holdt fagligt møde den
13. november 1986, hvorfor der ikke blev 
modtaget børn i institutionerne denne 
dag. Forvaltningen modtog henvendelse fra 
forældre til ialt 7 børn. Disse fik op
lyst, at kommunen ikke så sig i stand til 
at anvise alternativ pasningsmulighed for 
børnene.

fortsættes....
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27.

28.

Forvaltningen har på forældreforespørgsel 
oplyst, at spørgsmålet om evt. reduktion 
i forældrebetalingen (1/30 af månedstaks
ten) vil blive forelagt socialudvalget 
til afgørelse.
Socialudvalget: Der foretages reduktion 
med 1/30 månedstakst - sagen betragtes 
som principiel også for evt. fremtidige 
arbejdsnedlæggelser.

Fortsat

Afskrivning af restance
Socialudvalget anbefaler, at man afskri
ver restance på kr. 5.037,00, som er y
det til klient i henhold til bistandslo
ven mod tilbagebetaling. Pågældende er 
den 3/6 1986 afgået ved døden og skifte
retten meddeler, at der ingen aktiver 
er i boet.

Dag og år: Blad nr.2974
Fredag den 5. december Formandens

initialer:

1986
kl. 9.15

på borgmesterens kontor
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29. Besparelser på Ungdomsskolens 1986-bud-

Byrådet tilbagesendte sag vedr. besparel
ser på ungdomsskolens 1986-budget til 
fornyet behandling.
Besparelserne er opgjort således: 
Ungdomsskolen:
Faste lønninger pr. 2/9-86 kr. 258. 342,- 
Udgift fra skolestart 15/9-86 
til juleferie på lærerløn efter 
nedlæggelse af små hold
Lønudgift ialt kr. 219.,000,-

Besparelse kr. 39.,242,-

Fastlagte besparelse kr. 47.,000,-
Difference på fastelagte
besparelser - kr. 7.,758,-
Differencebeløbet forslås finansieres 
som besparelse på inventarkonto 321 02 
059-09.
Ungdomsklubben:
De ønskede besparelser på lønkontoen i 
forbindelse med klubvirksomhed på kr. 
2.000 ved afkortning af sæson foreslås 
finansieret ved tilsvarende besparelse 
på konto 321 03 095-50, undervisningsmid
ler .
Ungdomsskolenævnet fremsender med anbefa
ling.
Skolekommissionen tager sagen til efter
retning. Kommissionen kan ikke anbefale, 
at der foretages besparelser på ungdoms
skolen .

fortsættes....
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29.

30.

Kulturelt udvalg tager til efterretning. 
Venstre og Konservative anbefaler 

nye forslag til besparelser. 
Socialdemokratiet ønsker ikke besparel
ser foretaget på ungdomsskolen.

Fortsat

Støtte til
I forbindelse med byrådets behandling i 
mødet den 17. september 1986 af sag om 
støtte i kulturelt regie til ovennævnte 
barn opfordrede byrådet kulturelt udvalg 
og socialudvalget til at revurdere situa
tionen inden 1. december 1986 med henblik 
på at finde den bedste løsning for bar
net.
Socialudvalget vedtog i mødet den 28. 
oktober, at sagen inden nærmere stilling
tagen skulle drøftes mellem hhv. forman
den for socialudvalget og formanden for 
kulturelt udvalg.
De to formænd drøftede sagen den 30. ok
tober 1986 og blev enige om, at der måtte 
gives den støtte, der var nødven
dig henholdsvis i fritidshjemmet og i 
skolen.
Socialforvaltningen har rekvireret udta
lelse af 11.11. fra støttepæda
gog, udtalelse af 12.11. fra fritidshjem
met og udtalelse af 14.11. fra Skolepsy
kologisk Rådgivning. Det må herefter an
befales, at den hidtidige støtte til

fastholdes indtil videre. Dette 
indebærer en fortsat tildeling af 30 t/u

fortsættes....

Dag og år: Blad nr.2977
Fredag den 5. december Formandens

initialer:

1986
kl. 09.15

på borgmesterens kontor

'Utcf-

¿¿Ci

Nr. 588 A/| DAPOLO-fREDERIKSHAVN



fra støttepædagogkorpset (hertil kommer 
timer i skole- regie, hidtil fastsat til

30. Fortsat

Dag og år: Blad nr.2978
Fredag den 5. december Formandens

initialer:

1986
kl. 09.15

på borgmesterens kontor

15 t/u).
Socialudvalget fastholder den hidtidige 
støtte i fritidshjemmet - p.t. 3o t/u.

Kulturel forvaltning har indhentet udta
lelser fra Ferslev skole og Skolepsykolo
gisk Rådgivning.
Kulturelt udvalg indstiller, at

får støtte i resten af skoleåret.

31. Ændring af betaling for leje af kommu
nens gymnastiksale og haller
Kommunaldirektøren fremsender intern no
tits af 23/10-86 vedr. forslag til æn
dring af betaling for leje af kommunens 
gymnastiksale og haller. På baggrund af 
økonomiudvalgets tidligere beslutning om 
yderligere undersøgelser har kulturel 
forvaltning udarbejdet notat.
På baggrund af notatet foreslår borgmes
teren

at priserne for leje holdes
uændret indtil videre samt 

at udgifter til fast tilslutning 
af ekstra strøm opgøres i for
året, og indgår i budgetover
vejelserne for 1988.

Kulturelt udvalg fremsender til byrådets 
beslutning på baggrund af kulturelt ud
valgs første indstilling af 29/9 1986 
hvor det blev indstillet, at åbne lokale

fortsættes....
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31.

32.

Fredag den 5. december

på borgmesterens kontor

foreninger med almen formål vederlagsfrit 
kan benytte kommunens haller. Endvidere 
vedtog udvalget, at det henstilles til bru 
ne, at arrangementer lægger forskudt i 
forhold til idrætsstævnerne.
Hanne Kyvsgård indtager særstandpunkt, 
idet hun ønsker at følge administratio
nens oplæg af 30/7 86.
Jørn Poulsen ønsker sagen fremsendt til 
byrådets afgørelse.

Fortsat

ger

Branddøre i Skibby Idrætshal.
Genoptagelse af sag vedr. isætning af bran 
døre i Idrætshallen, idet der skal tages 
stilling til det finansielle.
Der søges en tillægsbevilling på kr. 
50.000,-.
Kulturelt udvalg; Til efterretning.
Til økonomiudvalget i henhold til tidli
gere beslutning.
Administrationen anbefaler, at der søges 
en tillægsbevilling på kr. 50.000,- på 
konto 032 02 065-02 Skibby Idrætshal, 
som finansieres over kassebeholdningen 
konto 801 00 004-09. (Beløbet er anslå
et, idet regningerne endnu ikke er ind
kommet) .

Dag og år:

1986

Blad nr.2979
Formandens
initialer:

kl. 09.15
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33.

34.

Dag og år: Blad nr.

Skrivelser om besparelser 1986
Personalet ved Skibby musikskole fremsen
der skrivelse vedr. besparelserne på bud
gettet for 1986.
Kulturelt udvalg: Til efterretning. 
Socialdemokratiet ønsker sagen oversendt 
til økonomiudvalget med opfordring til 
at føre en bedre personalepolitik.

Reparation af udhus på fritidscentret 
Skibby Ungdomsskole fremsender ansøgning 
om reparation af udhus, idet ungdomssko
len mangler et rum til opbevaring af sko
lens knallerter, da det nuværende rum 
skal indrettes til elevrum.
Udgifter til materiale andrager kr. 
6.846,-, samt arbejdsløn kr. 2.304,-. 
Udgiften til materialer kan finansieres 
over kontoen for lejrskoler og det anbe
fales at beskæftigelsesudvalget ansøges 
om fritagelse for arbejdsløn. 
Administrationen kan oplyse, at materiale
udgifterne kan dækkes over lejrskolekonto
en, idet der er beløb til rest på denne. 
Kulturelt udvalg fremsender med anbefa
ling.
Der søges en tillægsbevilling på kr. 
7.000,- på fast ejendom, Fritidscentret, 
320 02 040-09, som finansieres på ung
domsskolens lejrskolekonto 321 02 
105-03.

2980
Fredag den 5. december Formandens

initialer:

1986
kl. 09.15

på borgmesterens kontor
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35. Dispensation vedr. holdstørrelse
Voksenundervisningsnævnet "har drøftet 
spørgsmålet om Skibby kommune skulle 
fremsende ansøgning til amtet om dispen
sation for reglen om 12 betalende på 
hvert hold, således at hold med 10 beta
lende deltagere kan starte op. 
Administrationen kan oplyse, at man i 
Jægerspris byråd har besluttet at søge 
dispensation.
Hvis der opnås dispensation skønnes mer
udgiften at udgøre ca. kr. 14.000 for 
Skibby kommune, idet det forventes, at 
der vil komme 6 - 7  hold i gang yderlige
re.
Voksenundervisningsnævnet fremsender med 
anbefaling.
Kulturelt udvalg anbefaler, at der søges 
dispensation, samt at merudgiften afhol
des, såfremt der opnås dispensation.

Dag og år: Blad nr.2981
Fredag den 5. december Formandens

initialer:

1986
kl. 09.15

på borgmesterens kontor

A

36. Budget 1986
Administrationen fremsender ansøgning 
om budgetomplaceringer/tillægsbevilling
er for regnskabsåret 1986.
Kulturelt udvalg fremsender med anbefa
ling. Der søges en tillægsbevilling på 
kr. 299.000,-.
Ledende skoleinspektørs og Ferslev skoles 
ansøgninger om omplacering på henholdsvis 
kr. 25.000,- og kr. 10.000,- anbefales. 
Hanne Kyvsgård og Jørn Poulsen finder 
det uheldigt med tillægsbevilling på

//o&uÅ? f o /  d l
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299.000,-.
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37.
Teknisk forvaltning meddeler i intern 
notits af 24/11-86, at man i forbindelse 
med nedrivning af 2 skillevægge på 1. 
sal i den gamle inspektørbolig har måtte 
konstatere, at gulvhøjderne er forskelli
ge. Der er derfor ikke mulighed for som 
planlagt at foretage simple reparationer, 
hvor skillevæggene har stået, idet der 
skal foretages opretning af gulvene.
En ny gulvbelægning er således nødven
dig.
Skolen ønsker ikke nålefilt som ny belæg
ning. Linoleumsbelægning er bedst egnet. 
Pris for 36 m2 linoleumsbelægning og op
retning af ca. 10 m2 gulv er kalkuleret 
til kr. 15.000,-.
Kulturelt udvalg fremsender til økonomi
udvalget med anbefaling af, at beløbet 
finansieres samme sted som den igangvæ
rende ombygning. Der søges en tillægsbe
villing på Skuldelev skole konto 301 03 
040-07 på kr. 15.000,-, som finansieres 
over kassebeholdningen konto 801 00

Skuldelev skole - Arbejdstilsynet

Dag og år: Blad nr.2982
Fredag den 5. december Formandens

initialer:

1986
kl. 09.15

på borgmesterens kontor

004-09.
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38. Skatterestancer

Dag og år: Blad nr.2983
Fredag den 5. december Formandens

initialer:

1986
kl. 9.15

på borgmesterens kontor

Incassoafdelingen fremsender totalopgø
relse over A-, B- og restskatterestancer 
pr. 31. oktober 1986.

39. Låneoptagelse til finansiering af udgif
ter ved energibesparende forstaltninger 
i 1986
Administrationen har ved skrivelse af 
4. november 1986 anmoder om tilbud på 
låneoptagelse hos følgende:
Den danske Bank, Skibby 
Andelsbanken, Skibby 
Sparekassen SDS, Skibby 
Kreditforeningen af kommuner i Dan
mark .

Lånetilbuddene vedrører et annuitetslån 
med et nettoprovenu på 175.000 kr, 
afdraget over 10 alternativt 20 år.
Det anbefales, at lånet optages i Andels
banken med løbetid på 20 år og første 
ydelse pr. 11/12 1987.

______ ¿ fa  /  /uLy/LO\ -

/ h t i ¿ / H i *  -

/o a^r

40. Revisionsberetning nr. 24
Kommunernes Revisionsafdeling fremsender 
revisionsberetning nr. 24 vedrørende af
sluttende beretning for regnskabsåret 
1985.
Administrationens bemærkninger vedlæg
ges.
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41. Samarbejde mellem socialforvaltningen 
og institutionerne

Dag og år: Blad nr.2984
Fredag den 5. december Formandens

initialer:

1986
kl. 9.15

på borgmesterens kontor

Hovedsamarbejdsudvalget for det sociale 
område har drøftet et forslag om samar
bejde mellem socialforvaltningen og in
stitutionerne .
Hovedsamarbejdsudvalget for det sociale 
område: Byrådets/byrådsgruppers konkrete 
forslag til budgettet, herunder ændrings
forslag til det oprindelige budget/oplæg 
efterlyses i så god tid før 2. behand
ling af budgettet, at samarbejdsudvalge
ne får tidsmæssig mulighed for at behand
le disse og fremsende bemærkninger til 
samme. .
Endvidere forespørger samarbejdsudval
get, om hvorvidt § 4 stk. 4 og 5 i samar
bejdsudvalgsaftalen fortolkes korrekt, 
når bestemmelserne opfattes således, at 
hovedsamarbejdsudvalget anser sig for 
berettiget til at få budgetforslagene 
fremsendt så betids, at såvel hovedsamar
bejdsudvalget som lokaludvalgene har mu
lighed for en grundig drøftelse af for
slagene, således at medarbejdernes syns
punkter og forslag kan indgå i grundla
get for byrådets endelige behandling af 
budgetforslagene.
Hovedsamarbejdsudvalget anmoder om stør
re åbenhed og mere dialog i beslutnings
processen og anbefaler generelt, at prak
sis i kommunen justeres således, at der 
kan informeres også om foreløbige overve
jelser, foreløbige beregninger og forelø
bige beslutninger - herunder foreløbige 
beslutninger fra de stående udvalg.

fortsættes....
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Fællesudvalget anbefaler større åbenhed 
og dialog. Fællesudvalget anbefaler og
så, at budgetproceduren udformes såle
des, at der åbnes reel mulighed for in
formation og høring.

41. Fortsat

Dag og år: Blad nr.2985
Fredag den 5. december Formandens

initialer:

1986
kl. 9.15

på borgmesterens kontor

42. Samarbejde om besparelser
Daginstitutionerne fremsender forslag 
om samarbejde mellem kommunen og institu- ■ 
tionerne i forbindelse med besparelser. 
Hovedsamarbejdsudvalget for det sociale 
område anbefaler, at der, forinden der 
trækkes besparelser, indhentes konse
kvensberegninger for de berørte instituti
oner .
Fællesudvalget anbefaler hovedsamarbejds
udvalgets indstilling.

43. Skoleadministrationssystemet DASK
Byrådet godkendte på sit møde den 27. 
november 1985 forslag til forskrifter 
for skoleadministrationssystemet DASK. 
Ledende skoleinspektør fremsender for
slag til sikkerhedsforanstaltninger til 
byrådets behandling. Samtidig foreslår 
kommunebogholderen, at ledende skolein
spektør udpeges til at forestå iværksæt
telse af og tilsynet med sikkerhedsfor
anstaltningerne .
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44. Nedlæggelse af huslejenævnet
Byrådet vedtog på sit møde den 20. febru
ar 1985 at oprette et huslejenævn i kom
munen.
Borgmesteren foreslår, at huslejenævnet 
nedlægges.
I forbindelse med vedtagelse af budget
tet for 1987 udgik afsatte beløb til be
taling af diæter samt honorar til forman
den for huslejenævnet.
Det kan tilføjes, at der siden oprettel
sen kun har været een sag til behand
ling.

Dag og år: Blad nr.2986
Fredag den 5. december Formandens

initialer:

1986
kl. 9.15

på borgmesterens kontor
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45. Arbejdstidsnedsættelsen pr. 1. januar
1987
På møde den 10. november fik økonomiud
valget forelagt notat om placering af 
arbejdstidsforkortelsen pr. 1. januar 
1987 for så vidt angår rådhuset.
For andre områders vedkommende blev sa
gen udsat til økonomiudvalgets december
møde, idet de ønskede oplysninger ikke 
var fremsendt til borgmesterkontoret. 
Redegørelse fra kommunaldirektøren om 
hvorledes øvrige områder placerer ar
bejdstidsforkortelsen vil blive udsendt 
onsdag den 3. december.

/é

46. 40/20 timers stillinger på rådhuset
Økonomiudvalget vedtog på sit møde den 
19. november, at tidligere beslutning 
om, at stillinger for det administrative

fortsættes....
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46.
personale fremover kun kunne normeres 
med 40 eller 20 timer ugentlig, princi
pielt skulle ophæves indtil videre. 
Udvalget vedtog samtidig, at ansøgninger 
fra ansatte, som måtte ønske at få ned
sat arbejdstiden, skulle indkaldes, såle
des at de samlede konsekvenser for råd
huset kunne vurderes.
Der er sat en frist for indsendelse af 
ansøgninger til onsdag den 3. december. 
Disse vil blive forelagt på mødet.

Fortsat

Dag og år: Blad nr.2987
Fredag den 5. december Formandens

initialer:

1986
kl. 9.15

pa borgmesterens kontor
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47. Ansøgning om tilladelse til at opslå as
sistentstilling i skatteforvaltningen
På økonomiudvalgets møde den 10. novem
ber blev oplyst, at Kommunernes Landsfor
ening telefonisk havde meddelt, at kommu
nen ikke kunne få godkendt oprettelse 
af yderligere en skatterevisorstilling.
I budget 1987 er medtaget udgift til ny
normering svarende til en assistentstil
ling.
På den baggrund søger skatteinspektøren 
om tilladelse til at opslå en assistent
stilling pr. 1. januar 1987 med henvis
ning til de mange og komplicerede merop
gaver i forbindelse med indførelse af 
den ny skattereform.
Kommunaldirektøren anbefaler, at stil
lingen opslås til besættelse snarest mu
ligt.
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Sager siden sidste møde fremlagt.
48. Personalesager

49. Frigørelsesattest
Der er udstedt frigørelsesattest til

der pr. 8/12 
1986 er ansat som barselsvikar ved 
Skolevejens børnehave med 30 timer u 
gentlig.

Dag og år:

Fredag den 5. december 
1986

kl. 9.15
på borgmesterens kontor

Blad nr.2988
Formandens
initialer:

50. Udtalelse på lærere
Ledende skoleinspektør fremsender 4 måne
ders udtalelse på timelærere/tjenemænd 
på prøve:
Marbækskolen:

Skuldelev skole:

Ferslev skole:

Skolekommissionen anbefaler fortsat an
sættelse .
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51.
Ungdomsskoleinspektør fremsen
der ansøgning om yderligere forlængelse 
af orloven fra sin stilling som overlæ
rer ved Marbækskolen

har fået orlov frem til 1. 
august 1987 og anmoder om forlængelse 
med endnu et år omfattende skoleåret 
1987/88.
Skolekommissionen fremsender med anbefa
ling .

Ansøgning om orlov

Dag og år: Blad nr.2989
Fredag den 5. december Formandens

initialer:

1986
kl. 9.15

på borgmesterens kontor

52. Genbesættelse af ledige stillinger
Økonomiudvalget har besluttet, at alle 
ledige stillinger forelægges udvalget 
til vurdering, inden genopslag foreta
ges .
På denne baggrund forelægges følgende
ledige stillinger til vurdering:
a) Plejehjemmet Nordhøj anmoder om op

slag af stilling som timelønnet aflø
ser for husassistenterne (rengøringen) 
under ferie og sygdom.

b) Plejehjemmet Nordhøj anmoder om op
slag af stilling som afløser for hus
assistenter i køkkenet under ferie
og sygdom.

c) Ferslev fritidshjem anmoder om opslag 
af stilling som tilkaldevikar.

d) Plejehjemmet Nordhøj anmoder om gen
opslag af stilling som sygehjælper 
med 114 timer på 4 uger efter

der har opsagt sin 
stilling pr. 31/12 86.

47 Z
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52.

53.

e) Ledende skoleinspektør
fremsender ansøgning om genbesæt

telse af lærer 
stilling.
En del af un
dervisningsvirksomhed foregik på Nød- 
debakken, og Sølager, hvorunder Nødde- 
bakken administrativt henhører, har 
henvendt sig med ønsket om genbesæt
telse .
Der er ingen udgifter for Skibby kom
mune forbundet med ansættelsen, idet 
undervisningen betales af de indsat
tes bopælskommune efter undervisnings
ministeriets bekendtgørelse nr. 482 
af 27/11 1979 § 1 stk. 2.
Stillingen vil blive opslået som en 
månedslønnet vikarstilling i lønramme 
13, skalatrin 18 for perioden 
1/1-30/6 1987 og henhører under kommu
nens skolevæsen.

Fortsat

Genbesættelse af ledige stillinger
Administrationen anmoder om tilladelse 
til - uden forudgående godkendelse af 
økonomiudvalget - at opslå ledige stil
linger som afløsere, tilkaldevikarer og 
tilsvarende stillingerne, som er udenfor 
normeringen.
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54. Opsigelse på grund af sygdom

Dag og år: Blad nr.2991
Fredag den 5. december Formandens

initialer:

1986
kl. 9.15

på borgmesterens kontor

Økonomiudvalget vedtog på sit møde den 
10. november 1986 at udsætte endelig 
stillingtagen til december-mødet i sagen 
omkring evt. opsigelse af en pædagogmed
hjælper ved Skibby fritidshjem, der pr. 
6/10 havde haft 106 sygedage indenfor 
de seneste 12 måneder.
Indstillingsbilag vedlagt sagen.

55. Omklassificering af vej formand
Kommunernes Landsforening udsendte den 
1/8 1985 ny overenskomst vedr. vejfor- 
mænd. Iflg overenskomsten sker omklassi
ficering af stillinger som vejformænd 
efter en gennemsnitlig arbejdsstyrke. 
Omklassificeringen skal ikke godkendes 
i Kommunernes Landsforening.
Kommunernes Landsforening foreslår, at 
vej formanden indplaceres pr. l/l 1986 
i K 10/11 (15-20) 8-19 mand og pr. 1/4 
1986 i K 14 (19-23) 15-24 mand.
Merudgift for 1986 kr. 3.700,00.
Merudgift for 1987 kr. 4.500,00. 
Merudgiften er ikke medtaget i budgetter
ne.
Kommunaldirektøren anbefaler den ændrede 
indplacering.

Nr. 588 A/l OAFOIO * FREDERIKSHAVN



56. Orientering om besparelser/administrati 
ve lettelser ved indførelse af internt 
postfordelingssystem

Dag og år: Blad nr,2992
Fredag den 5. december Formandens

initialer:

1986
kl. 9.15

på borgmesterens kontor

Byrådet behandlede på møde den 19. novem
ber sag om anskaffelse af bil til brug 
for kommunens interne postsystem. I den 
forbindelse blev administrationen bedt 
om at give en orientering om de opnåede 
besparelser ved indførelse af postsyste
met til næste økonomiudvalgsmøde. 
Orientering fra kommunaldirektøren vil 
blive udsendt onsdag den 3/12 86.

57. Anvendelse af godtgørelse fra Kommuneda
ta
Kommunedata har tidligere meddelt, at 
det planlagte personaleadministrative 
system ikke iværksættes pr. l/l 1987 og 
har i skrivelse af 6/11 1986 meddelt, 
at kommunerne vil få en økonomisk godtgø
relse, som for Skibby kommunes vedkommen
de er opgjort til kr. 10.258. 
Kommunebogholderen foreslår i skrivelse 
af 18/11 1986, at beløbet tillægges øko
nomisk forvaltnings kursuskonto i 1987 
til videreuddannelse af lønningskonto
rets personale.
Kommunaldirektøren anbefaler forslaget. 
Intern notits af 18/11 86 fra kommunebog
holderen vedlægges.
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58. Forslag til ændring af økonomisk forvalt
nings organisation med henblik på at 
styrke incassoafdelingen

Dag og år: Blad nr.2993
Fredag den 5. december Formandens

initialer:

1986
kl. 9.15

på borgmesterens kontor

59.

60.

På møde den 10. november blev økonomiud
valget orienteret om at økonomisk for
valtning ville udarbejde forslag med 
henblik på at styrke incassoafdelingens 
funktioner.
Der foreligger forslag af 17/11 86 fra 
kommunebogholderen, hvorefter der overfø
res ialt 30 timer ugentlig til incassoaf
delingen, nemlig 20 timer fra bogholderi
et og 10 timer fra ejendomsbeskatningen. 
Ændringerne er drøftet med det berørte 
personale.
Kommunaldirektøren anbefaler, at det 
fremsendte forslag godkendes.

Generel orientering om kommunens økono
miske situation
På økonomiudvalgsmødet vil kommuneboghol
deren foretage en generel gennemgang af 
kommunens økonomiske situation.

Tillægsbevilling til konto 6
Ansøgning om tillægsbevilling til konto 
6 - administration, planlægning og fælle
sudgifter på baggrund af forbrug pr.
31/10 86.
Bevillingsansøgningen andrager netto 
120.000 kr.

N r. 588 */i DAroio-rREoeniKSNAvN



61. Tillægsbevilling til konto 602 00 322 
09
Ansøgning om tillægsbevilling til konto 
602 00 322 09 - kommunal information.
På møde den 11. februar 1986 godkendte 
økonomiudvalget, at kommunen fremover 
kunne have nogle faste informationsspal
ter i Lokalavisen. Godkendelsen blev gi
vet under den forudsætning, at allerede 
budgetterede annonceudgifter kunne dække 
den ændrede informationsform. Det har 
imidlertid vist sig, at behovet for in
formation, både for annoncer og alminde
lig information, har været betydelig 
større end forudsat i 1986 og også vil 
blive større end budgetteret i 1987. Det 
forventede forbrug i 1986 er anslået til 
kr. 184.000. Fra forvaltningernes annon
cekonti og andre konti kan dækkes kr.
113.000, og der resterer herefter kr.
71.000, som søges tillægsbevilget i 
1986.
Borgmesterkontoret foreslår, at udgiften 
dækkes af kassebeholdningen.
Notat af 3/11 fra kommunebogholderen ved
lægges .
Yderligere redegørelse fra kommuneboghol
deren om overskridelsen i 1986 og det 
forventede merforbrug i 1987 vil blive 
udsendt onsdag den 3. december.

Dag og år: Blad nr.

2994
Fredag den 5. december Formandens

initialer:

1986
kl. 9.15

på borgmesterens kontor
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Til økonomiudvalgets behandling fremsen
des forslag til ændrede arbejdsgange 
m.v. samt opgørelse over økonomiske kon
sekvenser på lønningerne ved drøftede 
besparelser i relation til budget 1987. 
Hovedsamarbejdsudvalget for administrati
onen anbefaler forslag af 1/12 86, dog 
tilføjes, at beslutninger (dagsorden) 
fra de stående udvalg udsendes fra ud
valgssekretariaterne til alle byrådsmed
lemmer + afdelingslederne straks efter 
mødet. Dagsorden med beslutning fra an
dre udvalg m.v. fremlægges i udvalgsvæ
relset.

62. Ændrede forretningsgange

63. Tidsplan budget 1988
Forslag til tidsplan for udarbejdelse 
af budget 1988.
Intern notits af 1/12 fra kommuneboghol
deren vedlægges.
Hovedsamarbejdsudvalget for administrati
onen anbefaler forslaget til tidsplan, 
dog ønskes sidste frist for indsendelse 
af ændringsforslag til budgettet fastsa 
til den 7. september 1987.

Dag og år: Blad nr.2995
Fredag den 5. december Formandens

initialer:

1986
kl. 9.15

på borgmesterens kontor
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64.

Dag og år: Blad nr.

Det meddeles til orientering, at følgen
de sager er fremsendt til behandling på 
byrådets møde i december måned:

a)
Zonetilladelse til udstykning. 
Hovedstadsrådet har anmodet om en udtal
else i forbindelse med en ansøgning fra 
ejeren af ejendommen Tørslevvej 70, 
matr. nr. 17-a Skuldelev by, Skuldelev 
om tilladelse til udstykning af ca 1800 
m2 med den eksisterende medhjælperbolig 
på ca 130 m2. Boligen er opført i 1973 
og er ikke længere nødvendig i forbindel
se med gårdens drift hvorfor den ønskes 
solgt.
Ejendomsudvalget tilbagesender til Ho
vedstadsrådet via byrådet uden anbefaling.

Til orientering

2996
Fredag den 5. december Formandens

initialer:

1986
kl. 9.15

på borgmesterens kontor

b)
Helårsbeboelse af sommerhuse.
Ejeren af ejendommen
matr. nr. Skuldelev har
søgt om tilladelse til helårsbeboelse af 
det eksisterende sommerhus. Da ejendom
men er beliggende i landzone skal Hoved
stadsrådet meddele zonetilladelse til 
det ansøgte.
Indstillingsbilag vedlagt.
Ejendomsudvalget sender ansøgningen via 
byrådet til Hovedstadsrådet uden anbefa
ling.
Samtidig anmoder ejendomsudvalget byrå
det om bemyndigelse til, at udvalget frem-'

fortsættes....
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b) Fortsat

Dag og år: Blad nr.2997
Fredag den 5. december Formandens

initialer:

1986
kl. 9.15

på borgmesterens kontor

over kan videresende ansøgninger om hel
årsbeboelse i sommerhuse til henholdsvis 
Hovedstadsrådet og Miljøankenævnet uden 
forudgående behandling i byrådet.

c)
Helårsbeboelse af sommerhuse.
Ejeren af ejendommen
matr. nr. Østby by, Selsø har søgt
om tilladelse til helårsbeboelse af det 
eksisterende sommerhus. I henhold til 
bestemmelserne i lovbekendtgørelse nr.
357 af 15. juli 1985 kan byrådet i særli
ge tilfælde meddele tilladelse til hel
årsbeboelse .
Indstillingsbilag vedlagt. 
Ejendomsudvalget fremsender sagen via 
byrådet til Miljøankenævnet, idet tek
nisk forvaltnings administrative afslag 
på ansøgningen om helårsbeboelse af som
merhuset fastholdes.

d)
Helårsbeboelse af sommerhuse.
Ejerne af ejendommen
matr. nr. Vellerup by, Vellerup har
søgt om tilladelse til helårsbeboelse af 
det eksisterende sommerhus. I henhold til 
bestemmelserne i lovbekendtgørelse nr.
357 af 15. juli 1985 kan byrådet i særli
ge tilfælde meddele tilladelse til hel
årsbeboelse .
Indstillingsbilag vedlagt.

fortsættes...
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Dag og år:

Fredag den 5. december
1986

kl. 9.15
på borgmesterens kontor

Blad nr.2998
Formandens
initialer:

Ejendomsudvalget fremsender sagen via 
byrådet til Miljøankenævnet, idet tek
nisk forvaltnings administrative afslag 
på ansøgningens om helårsbeboelse af som
merhuset fastholdes.

d) Fortsat

e)
Helårsbeboelse af sommerhuse.
Ejerne af ejendommen
matr. nr. Vellerup by, Vellerup har
søgt om tilladelse til helårsbeboelse af 
det eksisterende sommerhus. I henhold til 
bestemmelserne i lovbekendtgørelse nr.
357 af 15. juli 1985 kan byrådet i særli
ge tilfælde meddele tilladelse til hel
årsbeboelse.
Indstillingsbilag vedlagt. 
Ejendomsudvalget fremsender sagen via 
byrådet til Miljøankenævnet, idet tek
nisk forvaltnings administrative afslag 
på ansøgningen om helårsbeboelse af som
merhuset fastholdes.

f)
Helårsbeboelse af sommerhuse.
Ejerne af ejendommen
matr. nr. Vellerup by, Vellerup søgt
om tilladelse til helårsbeboelse af det 
eksisterende sommerhus. I henhold til 
bestemmelserne i lovbekendtgørelse nr.
357 af 15. juli 1985 kan byrådet i særli
ge tilfælde meddele tilladelse til hel

fortsættes . . .
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f) Fortsat 
årsbeboelse.
Indstillingsbilag vedlagt. 
Ejendomsudvalget fremsender sagen via 
byrådet til Miljøankenævnet, idet tek
nisk forvaltnings administrative afslag 
på ansøgningen om helårsbeboelse af som
merhuset fastholdes.

g)
Hyrevognsbevilling nr. 16-6. 
Hyrevognsbevilling nr. 16-6 er den 11/11 
1986 opslået ledig til genbesættelse. 
Fristen for indgivelse af ansøgninger 
er sat til den 25/11 1986.
Eventuelle ansøgninger på bevillingen 
vil blive forelagt udvalget på mødet. 
Teknisk udvalg indstiller til byrådet, 
at tildeles den ledige
hyrevognsbevilling.

h)
Klage i forbindelse med budget 1987
Klasserådet for 2. klasse på Ferslev sko
le fremsender skrivelse vedr. besparel
ser på budgettet for 1987.

i)
Bent Olsen anmoder i skrivelse af 24. 
november 1987 på Venstres vegne om opta
gelse af følgende punkt på dagsordenen:

fortsættes....
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"Beslutning om igangsætning af lokalplan 
vedrørende halmvarmeværk ved Marbæksko- 
len. "
Skrivelsen er vedlagt skitseforslag for 
tidsplan.

i) Fortsat

Dag og år: Blad nr.
3000

Fredag den 5. december Formandens
initialer:

1986
kl. 9.15

på borgmesterens kontor

j) .
På sidste byrådsmøde blev Socialdemokrati
et og Tværsocialistisk Gruppe lovet opta
gelse af følgende punkt på dagsordenen:
"På baggrund af byrådsmedlem Theill Han
sens bemærkninger om, at ældrepolitikken 
i Skibby, herunder planlægningen af De 
gamles Hjem, burde bygge på -
- at en langsigtet konstruktiv planlæg

ning af ældreområdet skal tage udgangs
punkt i, at de ældres ønsker og behov
i videst muligt omfang tilgodeses,

- samt at det pålægges socialudvalget 
at fremkomme med en langsigtet plan 
for udbygningen af ældreområdet, herun
der en plan for ombygningen af De gam
les Hjem."

k)
Meddelelser
l)
Referat fra bestyrelsesmøde i Kommunefor
eningen i Frederiksborg amt den 21. no
vember 1986.
2 )
Frederiksborg amtsråds forhandlinger fra 
møde den 9. oktober 1986.
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